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Drogi Panie Piotrze

Nasze zdania nie są przeciwne w kwestii ochrony środowiska. Nawet - po pewnym przemyśleniu 
sprawy i spojrzeniu z innej perspektywy - w zasadzie zgadzam się z Panem w głównej kwestii. 
"Afront" do mnie dotarł - bardzo dziękuję. Lekturą zajmę się wieczorem i dopiero później będę mógł 
podzielić się myślami. Na razie tylko przekartkowałem, i na stronie 103 rzucił mi się w oczy tekst, że 
i Pan jest geniuszem, a nie tylko Mistrz. Już dawno to Panu pisałem, i widzę że nie jestem w tym 
poglądzie osamotniony. 

Jeszcze raz bardzo dziękuję za pamięć o mnie i jak najserdeczniej pozdrawiam

Mariusz Krispel


